

9/1/2024
报告事項

1. 今天中文成人主日學時會有宏都拉斯短宣的分享。
2. 請會員將有關田牧師續聘以及教會事工的意見調查表截至到 9 月 8 日交給長老們或者德玉弟兄。
3. 中文成人主日学圣经研读班秋季学期于 9/8/24 开始，学习《先知书》。欢迎大家参加！
4. 辛城教会将会在 9 月 20 日-22 日《吹號者》创办人以及总干事郑立新牧师将在辛城教会美圣堂进行为期三天的《代代相传》特别分享。，主题分别是"更新心意"、“复兴家庭”、“夺回教育”。
5. 为了感谢教会年长的弟兄姊妹在教会的付出和信仰上的榜样，LCCC 特将 10/13 日定为“LCCC 重阳敬老感恩礼拜”。邀请教会 70 岁以上的弟兄姊妹找 Judy 报名参加。教会将会为报名的长者们预备鲜花，并会邀请所有报名参加的长者们一起献一首诗。如需了解详情，可以找 Judy 阿姨和活动部执事权真（Kevin)弟兄交通。
6. 诗班的弟兄姐妹们请爱宴后留下来，我们

恢复了每周日的正常练习。一点钟在旧堂。请勿必准时出席。感谢主让我们用赞美的敬拜，服侍祂。

9/1/2024

感恩和代禱

1. 为教会新朋友的跟进祷告。
2. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量和服侍的心，牧养和治理莱城教会。
3. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体，让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿，我们称谢你，我们称谢你，因为你的名相近，人都述说你奇妙的作为。”诗 75：1。
4. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量，也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
5. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

9/1/2024
Announcement

1. Today, during the Chinese Adult Sunday School, there will be a sharing about the short-term mission trip to Honduras
2. Members are requested to submit the survey regarding Pastor Tian's reappointment and church ministries to the elders or Brother Deyu by September 8th.
3. The Chinese Adult Sunday School Bible Study Class for the fall semester will begin on September 8, 2024, with a study on 'The Prophetic Books.' Everyone is welcome to join!
4. Cincinnati Chinese Church will have a special three-day series titled 'Passing the Torch' from September 20th to 22nd, presented by Pastor Zheng Lixin, the founder and general secretary of 'The Trumpeter.' The themes will be 'Renewing the Mind,' 'Reviving the Family,' and 'Taking Back Education.'
5. To express our gratitude for the contributions and faithfulness of the elderly brothers and sisters in our church, LCCC has designated October 13th as "LCCC's Senior Appreciation and Thanksgiving Service." We invite brothers and sisters who are 70 years old and above to register with Judy after the service. The church will prepare a flower for each registered elder, and all those who sign up will be

invited to present a hymn together. For more details, please contact Judy or Deacon Kevin from the Activities Department.

6. Brothers and sisters in the choir, please stay after the love feast. We have resumed our weekly practice, starting at 1 o'clock in the old church building. Please be ON TIME. Let us serve the Lord together with praise and worship!

9/1/2024

Praise and Prayer

1. Pray for the follow-up of new friends in the church.
2. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
3. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
4. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
5. Pray for elderly and bodies in need.